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Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος επιβεβαίωσε πληροφορίες που είδαν το φως της
δημοσιότητας ότι ο Κινέζος επιχειρηματίας Γιάνγκ Γκι απέσυρε το ενδιαφέρον του να
προβεί σε μεγάλη επένδυση ύψους 700 εκ. ευρώ στο παλιό αεροδρόμιο Λάρνακας.  Ο
εκπρόσωπος επέρριψε την ευθύνη για την εξέλιξη στην πολιτική φθοράς που ακολουθεί η
αντιπολίτευση, λέγοντας ότι ευθύνεται όχι μόνο γι' αυτή αλλά και για τη ματαίωση μεγάλης
επένδυσης του Κατάρ για ανέγερση ξενοδοχείου και κατοικιών στη Λευκωσία.  «Κάποιοι δεν
αφήνουν τίποτα να γίνει στον τόπο και προκαλούν συνθήκες καμένης γης για να κατηγορούν
την κυβέρνηση», είπε .  Ωστόσο, είπε ότι η προσπάθεια με τον Κινέζο επιχειρηματία θα
συνεχισθεί, σημειώνοντας ότι δεν ξεκίνησε από την κυβέρνηση, αλλά από ιδιώτες.  Η
κυβέρνηση ενεπλάκη όταν τέθηκε θέμα επέκτασης της ενοικίασης του χώρου του παλιού
αεροδρομίου από 19 χρόνια που θα βρίσκεται υπό την εκμετάλλευσης της Hermes Airports
στα 50.  Ερωτηθείς πώς είναι δυνατό να συνεχισθούν οι προσπάθειες της κυβέρνησης τη
στιγμή που συνδετικός κρίκος φερόταν να είναι ο τέως διευθυντής του διπλωματικού
γραφείου του προέδρου Μάριος Ιερωνυμίδης, ο εκπρόσωπος είπε ότι ο κ. Ιερωνυμίδης δεν
ήταν ο συνδετικός κρίκος.  Ανέφερε ότι η επένδυση είχε συζητηθεί και καταρχήν
συμφωνηθεί με την Hermes και η κυβέρνηση είχε κληθεί τότε να βοηθήσει να ξεπεραστούν
νομικά και άλλα ζητήματα για να ολοκληρωθεί η επένδυση.  «Η επαφή γίνεται με το αρμόδιο
Υπουργείο για να δούμε αν μπορεί να γίνει κάτι και πώς», σημείωσε ο εκπρόσωπος.
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